

# REFERAT

**NATURENS  
RIGE**



Mødenavn
Skolebestyrelsesmøde
Mødedato
Tirsdag d. 17.05.2022
Mødetid
Kl. 19.00 – 21.00
Mødested
Personalerummet på Hee skole
Deltagere
<a href="#">Klik her for at angive tekst.</a>
Bemærkninger
Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen denne gang.

## Hee Skole og SFO

Agersbækvej 13-15, Hee  
6950 Ringkøbing

Telefon:

99742070/ 30 57 02 13

Mail: heeskole@rksk.dk

Web: hee-skole.dk

1. Status på skoleåret. **Se under Skoleleder**
2. Status på mere Helhed i Helheden Hee-No – forhåbentligt snart med nyt navn.  
**Vi har fået lov til at hedde Børnebroen Hee-No.**

### 3. Meddelelser fra:

- Elevråd – kommer med nogle punkter  
Hjalte og Isak orienterede bestyrelsen om, hvem der sidder i elevrådet, samt hvilke planer og ideer de var i gang med.  
Der bliver lavet en turnering i M-bold, som elevrådet står for og så er der planlagt en tur til Mønsted Kalkminer for hele skolen. Det er d. 10. juni og der er bestilt to busser, så hele skolen drager afsted på tur den dag. De har søgt/søger støtteforeningen om at dække udgifterne til turen.  
Se bilag der viser alle de ideer og tanker elevrådet arbejder med i vedlagte bilag.  
Støtteforening mf. Vil tænke over muligheder for at søge eksterne midler fx Marie spørger Danlands personaleforening, der har en pulje, som muligvis kan søges.
- Formand – Planlægning af grillfest inden sommerferien.
  - Vi endte med at lave et lidt nyt og anderledes koncept for også at arbejde med den brobygning, som vores nye navn og tankerne bag lægger op til. Fremadrettet vil grillfesten rykke til august, så eleverne i 0. Kl. er med fra start får en introduktion til skolens liv mv. på tværs i de to sogne, så vi skiftevis er i No og i Hee. Tid og indhold vil fortsat være det samme, og det vil også være her bestyrelsen afgiver sin beretning. Sara har lavet en indbydelse, se bilag. Vi aftaler nærmere mht. grillstartere mv.
  - Snak om struktur for PR og info fra skolestyrelsen fx op til indskriv og i november m. infomøde.
- Skoleleder
  - Joan er atter tilbage og vi er meget langt med skoleårets planlægning. Fagfordeling er på plads, skemaer mv. mangler årets kalender, og opdatering på aula kan først ske i uge 26. Skoleplanen forventes underskrevet af Joan og Anders torsdag d. 19. og sendes derefter til Fjordkredsen jf kommuneaftalen. Joan og Anders får også gennemgået opgave oversigter torsdag, og når de er klar sendes de til Fjordkredsen. Lærerne får

skemaerne for næste skoleår ud til gennemsyn senest fredag og har så næste uge til at se på dem.

- Vi informerer om de nye klasselærere i fredagsbrevet d. 3. juni og skemaerne for det kommende skoleår sendes ud torsdag d. 9. juni.
  - Kalenderen for kommende skoleår laves d. 13. juni på personalemøde og som ønsket af skolebestyrelsen laves der en aktivitetsplan, der viser årets begivenheder i en udprintningsversion til køleskab/opslagstavle /familiekalender. Kommer slut uge 24.
  - Vores vikarer er startet godt op.
  - Vi måtte genopslå vores stillingsopslag på Monicas barsel, men har sikret os en backup, da det ikke er sikkert, vi kan få en uddannet kandidat til stillingen. **Anders husker at slå stillingen op på facebook.**
  - Vi er færdige med introduktionsforløbet til kommende 0. kl. og får i løbet af næste uge opdateret den folder, de skal have i forbindelse med informationsmødet d. 7. juni.
  - Opfølgning vedr. tavshedspligt – den nye digitale måde. I har fået tilsendt et link. **Næsten alle har fået udfyldt og besvaret den nye digitale version.**
  - Evt.
- SFO – intet nyt
  - Medarbejdere – intet nyt
  - Støtteforening – intet nyt

**4. Økonomi** – Vi har fortsat et overskud, men det vil blive mindre i årets løb, da vi har et overforbrug af personaletimer. Noget vi kompenserer for via de aftaler, vi har for kommende skoleår med en ugentlig kortere skoledag. Det er blevet muligt ved frivillig nedgang i tid blandt personalet.

#### **5. Valg til skolebestyrelsen –**

- Vi har en liste med ny bestyrelse, som er endelig valg d. 3. juni, dersom der ikke kommer flere lister inden fredag, men jeg har pt. ikke fået tilbagemeldinger vedr. suppleanter. **Ulla ville godt være suppleant og dermed har vi en fuld opstillingsliste til skolebestyrelsen og 2 suppleanter. Super godt.**

#### **6. Vores navn er godkendt på byrådsmøde tirsdag d. 10. maj.**

- **Logokonkurrence – Anders sender et oplæg ud til den kommende logokonkurrence, som vil løbe til 8. juni, hvor vi også lige skal have forældrebestyrelserne til at deltage fx fra 19 til 20.00.**
- **Samt hjælp vedr. Slogan – kender nogen – nogen fx Vestjysk marketing? Forslag om at bruge Ørskovgruppen til det inkl. logo rent grafisk.**

**7. Fast punkt** – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag ordene.

Opsamling på de to principper, som vi gennemgik på januar-mødet, og hvor der kom to udkast, der skulle vælges mellem. Se bilag.

**Vi valgte den to-delte model, da kombimodellen blev for tung rent sprogligt.**

#### **8. Evt.**